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Z jednání zastupitelstva obce
za období leden 2019 – březen 2019

Informace obecního úřadu

Zastupitelstvo obce schválilo: 
•  Zprávu  č.  400/2018/EKO  o  výsledku  přezkoumání 
hospodaření obce Lutonina za rok 2018.

•  Hospodaření  obce  a  závěrečný  účet  obce  Lutonina 
za rok 2018 včetně zprávy nezávislého auditora o vý-
sledku  přezkoumání  hospodaření  obce  za  rok  2018 
bez výhrad.

•  Výsledek  hospodaření  obce  za  rok  2018  ve  výši 
1  178  342,25 Kč  a  jeho  převedení  na  účet  432,  tj. 
do nerozděleného zisku minulých let. 

•  Rozpočet obce Lutonina pro rok 2019.
•  Návrh rozpočtového opatření č. 1/2019.
•  Posunutí  termínu první  splátky úvěru č. 431200469 
na 28. 2. 2019 a pověření starosty uzavřením dodat-
ku k úvěrové smlouvě. 

•  Pronájem místního obchodu paní Haně Pechalové. 

Zastupitelstvo obce schválilo na základě žádos-
tí poskytnutí finančního příspěvku nebo daru 
takto: 

•  SDH Lutonina věcný dar ve výši 3 000,- Kč do tom-
boly na hasičský ples.

•  FK Lutonina finanční příspěvek ve výši 15 000,- Kč 
pro rok 2019 na podporu a rozvoj fotbalu.

• MS Lutonina finanční příspěvek ve výši 10 000,- Kč 
na krmivo pro zvěř.

•  Nemocnici Milosrdných bratří finanční dar Kč ve výši 
15 000,- Kč.

• MŠ Ublo finanční příspěvek ve výši 10 000,- Kč.
•  Českému svazu včelařů finanční dar ve výši 3 000,- Kč. 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí: 
•  Žádost o připojení domu č.p. 98 k obecnímu vodovo-

du.
•  Výtěžek tříkrálové sbírky, který v obci Lutonina činil 
14 356,- Kč.

Zastupitelstvo obce pověřilo: 
•  Starostu  obce  pana  Petra  Číže  k  zastupování  obce 
v MAS VaS.

Zastupitelstvo obce zamítlo: 
•  Žádost Římskokatolické farnosti Jasenná o příspěvek 
na opravu bočního portálu a fasády.

•  Žádost společnosti E.ON distribuce o odkup části po-
zemku p.č. 2357.

•  Žádost farního sboru ČCE v Jasenné o dotaci na opra-
vu zvonu na kostele. 

•  Žádost organizace Centrum pro zdravotně postižené 
Zlínského kraje, o.p.s. o finanční příspěvek.

Ing. Jana Štalmachová
          Místostarosta

Obchod v obci
Jistě jste všichni zaznamenali, že se něco děje v pro-

storách  budovy  obchodu.  Proběhly  úpravy  plynového 
topení, zednické práce a malování. Po téměř dvou letech 
se dočkáme otevření místního obchodu, který bude pro-
vozovat naše spoluobčanka paní Hana Pechalová. Byla 
jediná, kdo se přihlásil na opakovaný záměr obce o pro-
nájmu. Zcela  jistě  víme,  že  to  není  vůbec  jednoduché 
na tak malé vesnici, jako je ta naše, provozovat prodej-
nu potravin. Taky z tohoto důvodu zastupitelé obce roz-
hodli, že musí být větší podpora ze strany obce. Pak už 
to bude jen na nás občanech, zda místní prodejnu pod-
poříme tím, že tam budeme chodit nakupovat.

V průběhu měsíce července proběhne otevření pro-
dejny.

Podpisy smluv
Dne 16.5.2019 v 10.00 hod přijedou na Obecní úřad 

pracovnice  Vodovodů  a  kanalizací  Vsetín  s  připrave-
nými  smlouvami  k  podpisu  našich  občanů.  Pracovni-
ce se u nás zdrží přibližně do 12.30 hod. Občané, kteří 
se nemohou dostavit v uvedený den a hodinu k podpi-

su smlouvy, budou mít smlouvu v kanceláři u naší paní 
účetní Hany Martincové, ale musí se do pěti dnů do-
stavit k podpisu.

Volný pohyb psů
Tímto  důrazně  žádáme majitele  psů,  kteří  nechávají 

zcela zbytečně pobíhat své psí miláčky zejména v areá-
lu fotbalového hřiště, aby si po nich vždy laskavě ukli-
dili psí exkrementy. DĚKUJEME. 

Kontejner 
na komunální odpad

Prosíme  občany,  převážně  z  Výpusty,  aby  neplni-
li černý kontejner na komunální odpad umístěný prá-
vě v hnízdě na Výpustě. Tento kontejner je určen vý-
hradně  pro  občany,  ke  kterým nezajíždí  na Výpustě 
vozidlo svozové firmy Marius Pedersen. Těmto spo-
luobčanům  způsobujete  velké  problémy.  Děkujeme 
za pochopení. 
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Podpora vzdělávání na Vizovicku a Slušovicku
Místní  akční  plán  (MAP)  je  sou-

bor  aktivit,  které  podporují  rozvoj 
kvalitního  a  inkluzivního  vzdělává-
ní dětí a mládeže ve věku do 15 let. 
Hlavním cílem je podpořit spoluprá-
ci a partnerství širokého spektra ak-
térů v této oblasti od zřizovatelů škol, 
přes školy samotné, instituce zájmo-
vého a neformálního vzdělávání a ne-
zapomíná se ani na rodiče. Na našem 
území jsme projekt nazvali Naše ško-
la - naše radost II, který je realizován 
od 1. 5. 2018 do 31. 4. 2022 z dotace 
OP Výzkum, vývoj a vzdělávání.
Ke  svému  konci  pro  letošní  škol-

ní  rok  spějí  aktivity Malé  technické 
univerzity, které absolvovalo 11 škol 
z  území  Vizovicka  a  Slušovicka. 
Každá škola si mohla zvolit tři z na-
bízených 12 lekcí, např. stavitel měs-
ta,  kde  si  děti  postaví  město  a  sil-
nice,  doplní  o  základní  občanskou 
vybavenost  (hasiči,  policie,  obecní 
úřad…) a následně si model překres-
lí do mapy nebo zpracovatel odpadů, 
při  kterém  se  děti  dozví,  kde  končí 
odpad, postaví si skládku a ukážou si 
praktickou ukázku recyklace papíru. 
Podle  ohlasů  pedagogů,  ale  zejmé-
na dětí, jde o projekt velice zajímavý 
a  přínosný,  děti  si  lekce  užily  a  od-
nesly si z nich spoustu důležitých po-
znatků do dalšího života. 
Pro pedagogy jsme zrealizovali se-

minář věnovaný čtenářské a matema-
tické pregramotnosti (tj. v mateřských 
školách  případně  1.  třídě  základní 
školy). Ve dnech 25. a 26. března jsme 
absolvovali s řediteli, pedagogy a zá-
stupci zřizovatelů vzdělávací exkurzi 
na Opavsko, kde  jsme navštívili dvě 
základní školy, jednu mateřskou ško-
lu a jednu alternativní základní ško-
lu. Program byl doplněn o dvě škole-
ní a sdílení příkladů dobré praxe.
V  lednu  se  sešli  na  svém  jednání 

zástupci  –  tzv.  manažeři  škol,  kteří 
byli seznámeni se svojí rolí v projek-
tu  MAP  II.  a  s  dosavadní  činnos-
tí  jednotlivých  pracovních  skupin, 
na  kterých  mimo  jiné  byly  vznese-
ny požadavky na  zajištění  seminářů 
v oblasti  specifických poruch učení, 

ICT dovedností – zejména co se týká 
znalosti  práce  s  MS  Word,  Excel, 
PowerPoint a práce s tablety, interak-
tivními  tabulemi  a výukovými  apli-
kacemi nebo také seminář pro rodiče 
na téma kyberšikana.
Zároveň již proběhla v březnu tře-

tí  jednání  pracovních  skupin,  která 
byla zaměřena na aktualizaci SWOT 
analýzy.  Jako silné stránky byly na-
příklad  označeny  podpora  škol  ze 
strany  zřizovatelů,  dostatečná  kvali-
fikace učitelů nebo zájem mateřských 
škol o polytechniku a environmentál-
ní vzdělávání. Na opačné straně byly 
jako slabé stránky definovány zasta-

ralé vybavení škol a sportovišť, nezá-
jem dětí o čtení a nedostatek pracov-
ních zkušeností pedagogů s dětmi se 
specifickými poruchami učení, nesa-
mostatnost  dětí  v MŠ  a  1.  třídě  zá-
kladních  škol  aj.  Na  příštích  jedná-
ních, která by měla probíhat koncem 
měsíce května, budou stanoveny pri-
ority a cíle do roku 2023 a navrženy 
aktivity, které v  rámci projektu mů-
žeme realizovat.

Bc. Alena Rasochová
Ing. Renata Bednářová
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Komunitní plánování sociálních služeb 
na Vizovicku a Slušovicku

Zprávička 
pro seniory

Integrovaný regionální operační program 

Operační program životní prostředí

Třetí  výzva,  kterou  MAS  vy-
hlásila  je  zaměřena  na  podporu 
bezpečnosti dopravy, terminá-
ly a parkovací systémy na úze-
mí Vizovicka a Slušovicka. 

Žadatelé budou moci do 31. 5. 
2019 podat projekty, které se za-
bývají  rekonstrukcí  chodníků, 
modernizací veřejného osvětlení 
nebo dopravního značení. 

Podporována je také rekonstruk-
ce či výstavba přestupních  termi-
nálů a parkovacích systémů. 

Celkem je v této výzvě připra-
veno 10 000 000 Kč a výše dota-
ce činí 95% z celkových způso-
bilých výdajů. 

Ing. Pavel Elšík

MAS Vizovicko  a  Slušovicko  vy-
hlásila 14. 3. 2019 2 výzvy OPŽP. 

Výzva č.1 je zaměřena na Zlepšení 
kvality prostředí v sídlech – zejmé-
na na revitalizaci prvků sídelní zele-
ně. Výše podpory  je 60 % a celková 

alokace je 3 000 000 Kč. Konec pří-
jmů žádostí bude 30. 9. 2019. 

Výzva  č.  2  OPŽP  je  zaměřena 
na Posílení přirozené funkce kra-
jiny  –  zejména  na  vytváření,  rege-
nerace  či  posílení  funkčnosti  kra-

jinných prvků a na realizace přírodě 
blízkých  opatření.  Celková  aloka-
ce:  7  000  000 Kč  a  výše  podpory: 
80  -  100%.  Konec  příjmů  žádostí 
bude 29. 8. 2019. 

Ing. Eva Přehnalová

MAS Vizovicko a Slušovicko, o.p.s. realizuje projekt Komunitní pláno-
vání sociálních služeb (KPSS), které má za cíl naplánovat na území ORP 
Vizovice dostupnost sociálních služeb a posílit udržitelnost plánování. 

V rámci KPSS se setkávají pracovní skupiny, kde jsou zapojeni zástupci 
poskytovatelů, zadavatelů a uživatelů sociálních služeb z Vizovicka a Slu-
šovicka. 

Pracovní skupiny jsou zaměřeny na seniory a osoby zdravotně postiže-
né, rodiny s dětmi a osoby ohrožené sociálním vyloučením. Projekt bude 
realizován do konce  roku 2019. Veškeré  informací o projektu naleznete 
na stránce www.kpssvizovice.cz. 

Ing. Marie Ponížilová

Sociální komise 
Vás srdečně zve na zájezd, 

který se uskuteční dne 17. 5. 2019. 

Vyjedeme v 8 hodin ráno směrem 
na Rožnov pod Radhoštěm.

Tímto bychom chtěli požádat zá-
jemce, aby se co nejdříve přihlásili 

na obecním úřadě, 
nebo u paní Marie Daňové.

Těšíme se, že vyrazíme v hojném 
počtu a dobré náladě.

                                                                                                               
Marie Daňová
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Obnova lesních porostů
Po  loňské kůrovcové kalamitě, kdy  jsme byli nuceni 

vykácet přes 700 m3 dřeva bylo potřeba opět lesní plo-
chy zalesnit. Lesní správce doporučil v dané lokalitě vy-
sázet smíšený  lesní porost. Nejdříve bylo ovšem nutné 
postavit  oplocenku. Za  pomoci  našich  několika  spolu-
občanů  se  nám dílo  podařilo  asi  za  týden. Poté  přišly 
na  řadu sazenice dubu. Jeden sobotní den se sešli čle-
nové našich dobrovolných hasičů, myslivců a fotbalistů, 
aby vysázeli na 1600 sazenic, z celkového počtu 3800. 

Zbytek stromků nám postupně vypomohli vysázet naši 
spoluobčané. Práce v lesích nás letos čeká opět hodně. 
Ať je to vyžínání, prořezávání stávajících porostů a taky 
příprava dalších ploch k výsadbě sazenic smrku, která 
proběhne buď letos na podzim, nebo příští rok na jaře, 
Vše bude záležet na počasí. 
Všem, kteří byli ochotni přijít a pomoci obci patří vel-

ký dík.
Petr Číž 
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100. výročí narození Tomáše Zrníka, 
pilota 313. čs. stíhací perutě RAF
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Plk. i. m. Tomáš ZRNÍK

Čeští RAFáci – „Věrni zůstaneme“, www.rafaci.cz
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Plk. i. m. Tomáš ZRNÍK

Čeští RAFáci – „Věrni zůstaneme“, www.rafaci.cz
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Plk. i. m. Tomáš ZRNÍK

Čeští RAFáci – „Věrni zůstaneme“, www.rafaci.cz
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Plk. i. m. Tomáš ZRNÍK

Čeští RAFáci – „Věrni zůstaneme“, www.rafaci.cz
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Plk. i. m. Tomáš ZRNÍK

Čeští RAFáci – „Věrni zůstaneme“, www.rafaci.cz
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Plk. i. m. Tomáš ZRNÍK

Čeští RAFáci – „Věrni zůstaneme“, www.rafaci.cz
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Plk. i. m. Tomáš ZRNÍK

Čeští RAFáci – „Věrni zůstaneme“, www.rafaci.cz
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Plk. i. m. Tomáš ZRNÍK

Čeští RAFáci – „Věrni zůstaneme“, www.rafaci.cz
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31.1.2019
Obecní úřad  Zrník Antonín
Lutonina  Pekařská 86, Opava

Poděkování

Vážený pane starosto, vážené zastupitelstvo obce Lutonina,

Dne 13. 1. 2019 jsem se s manželkou na Vaše pozvání účastnil slavnost-
ního aktu odhalení pomníku Tomáši Zrníkovi, který padl jako pilot ve dru-
hé světové válce. Celé  toto slavnostní shromáždění se uskutečnilo k  jeho 
nedožitému stoletému výročí narození v jeho rodné obci Lutonina. Tomáš 
padl jako mladý dvacetiletý pilot v nerovném boji s německými ostřílenými 
válečníky, kteří prošli už válkou v Polsku a ve Francii. Položil svůj život 
za  to, abychom opět byli  republikou a ne Bőhmen und Mähren a později 
úplně vymazáni z mapy Evropy. Jako padlý bojovník nemá ani svůj hrob, 
proto ten pomníček nam ho bude připomínat. Jeho hrobem je moře někde 
mezi Francií a Anglií a rakví pak mu je jeho letoun Spitfire, se kterým se 
po sestřelení zřítil do studené vody oceánu. Ani nestačil vyskočit padákem, 
protože byl asi těžce raněn, nebo již mrtvý.

Chtěl bych proto tímto poděkovat panu starostovi, celému zastupitelstvu 
obce a všem občanům, kteří se o vznik tohoto pěkného pomníčku a pietního 
místa zasloužili. Jistě to stálo nemalé paníze, které jste museli ze svého rozpočtu obce na to uvolnit. Tomáš si to ale 
určitě zasloužil. Zaplatil tím nejcennějším, co máme, svým životem.

A nyní k samotnému průběhu oslav, kterých jste se zhostili na výbornou, a patří Vám za to poděkování. Ať už to byl 
pan starosta se svým výstižným projevem, hasiči, kteří drželi čestnou stráž, slečna, která zazpívala naší státní hymnu, 
pan Jurčák, který vyrobil upomínková tabla a také ženy, které se postaraly o pohoštění. O organizaci toho všeho se 
pak starala paní Martincová, pravá ruka pana starosty. Je třeba též poděkovat všem těm občanům, kteří i v tom nepěk-
ném počasí, neváhali cesty a přišli vzdát hold Tomášovi. Nebyl jsem zasvěcený do příprav a organizace této kulturní 
akce, takže pokud jsem někoho nejmenoval, tak mi to promiňte.

Já i s manželkou Vám všem děkujeme za přivítání, jakého se nám od Vás všech dostalo a jak jste se nám po celou 
dobu věnovali. Pro nás to bylo až dojemné. Proto jsme nelitovali stokilometrové cesty ve špatném počasí a nikdy 
na to nezapomeneme. Máme mnoho fotek, které nám celé to dění budou připomínat a kdykoli pojedeme kolem, tak 
se u pomníku zastavíme a budeme Tomášovi věnovat tichou vzpomínku.

Za Zrníkovu rodinu a příbuzné
Tomášův bratranec Antonín Zrník
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Hudební klub Čendy Imrýška 
získal  ve  Vizovicích  už  dávno 
a  okolí  řadu  příznivců. Nebylo 
ovšem běžné,  aby  úderem  sed-
mé  večerní,  kdy  akce  většinou 
začíná,  nebylo  v  prostorné  ka-
várně Domu kultury ve Vizovi-
cích k hnutí. Ve čtvrtek 14. úno-
ra  tomu  bylo  jinak.  O  hudbě 
totiž přijel povídat Kmocháček 
Jurčák.

Basa tvrdí muziku. Jak napově-
děl už podtitul večera, šestaosm-
desátiletý  valašský  Kmocháček 
z  Lutoniny  přijel  do  Hudební-
ho  klubu  vyprávět  o  svém mu-
zikantském  životě  právě  s  tím-
to  nepostradatelným  nástrojem 

všech  lidových  souborů.  Došlo 
na začátky s první basou za pět 
set korun, s humorem a nadsáz-
kou sobě vlastní Kmocháček ho-
vořil  o  svých  vzorech,  o  hraní, 
potěšení  a  zážitcích  ve  Vizovi-
cích, Jasenné, Liptálu.

Kavárnou  voněla  slivovice 
a do poutavého vyprávění muzi-
kanta a fotografa vstupovali i sa-
motní  návštěvníci.  Vždyť  tak-
řka všichni byli z řad jeho přátel 
a také jeho „branže“ - v publiku 
se ukázali třeba vsetínský rodák, 
dokumentární fotograf Jindřich 
Štreit či neméně věhlasný zakla-
datel vizovského „Jurášu“ Dali-
bor Bambuch a mnoho dalších.

Společenská kronika - leden / duben 2019
Životní jubilea

90 let  Vlata Klimovičová          

88 let  Marie Bělíková                                                  

87 let  Vladislav Jurčák                   

86 let  Drahomíra Kryštofová
  Marie Pekárková                        

85 let  Jaroslav Vařák  

84 let  Anna Frýdlová 

82 let          Drahomíra Bařinová

80 let  Alena Kabilová                                           

75 let         Ladislav Chmelík 

70 let  Karel Mrnuštík                                                                 
  Věra Výchopňová
  Jan Výchopeň   
  Anna Fojtů
  Eliška Štalmachová    

55 let  Tomáš Pečeňa
  Jiří Valchář
  Pavla Zichová

50 let Renata Navrátilová
          Josef Pechal                      

     Jubilantům přejeme hodně zdraví a spokojenosti.

Přihlásili se k trvalému Pobytu: 
Tomáš Jež

odhlásili se z trvalého Pobytu: 
Anna Lorencová       
Jiří Chmelař

Vlasta Kalendová
Michaela Pekárková
Andrea Haničincová
Soňa Johaníková

zemřely: 
Marie Křižková

Pozůstalým vyjadřujeme upřímnou soustrast.

Kdo nechce být uváděn ve společenské kronice, 
nahlaste svůj nesouhlas na Obecním úřadě.

K 30. 4. 2019  je v obci Lutonina trvale přihlášeno 
406 občanů.

Kmocháček Jurčáků vystoupil v hudebním klubu 
V kavárně nezbyla volná židle
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Po delší odmlce a hlavně vydařené  loňské „trnkové 
sezóně“ jsme se rozhodli uspořádat obecní košt slivo-
vice, abychom se mohli zúčastnit  regionálního finále. 
Sešlo se nám na patnáct velmi kvalitních vzorků a dne 
15. března zasedla odborná komise,  aby „okoštovala“ 

a  zhodnotila  všechny  pálenky  a  určila  pořadí. Nutno 
podotknout, že pořadí bylo velmi vyrovnané.
První místo obsadil Petr Macek, druhé místo Franti-

šek Pečeňa a třetí místo Jaroslav Macek. 

Do regionálního finále putovaly ještě vzorky ze čtvr-
tého a pátého místa, které obsadil Petr Číž a Stanislav 
Migdal ml.  

V  pátek  29.  3.  2019  se  uskutečnil  v Uble  v  hospodě 
U Zemské osy regionální košt slivovice za účasti obcí Ja-
senná, Bratřejov, Lutonina a domácí Ublo. 
Po  delší  odmlce  se  tedy  do finále  poslalo  pět  nejlep-

ších vzorků z naší obce. Nutno podotknout, že jsme velmi 

uspěli. Hned tři vzorky se umístili do první desítky, což 
žádná jiná obec neměla. 

Třetí místo obsadil Jaroslav Macek, páté místo Franti-
šek Pečeňa a na sedmém místě skončil Petr Macek. Cel-
kově naše obec obsadila druhé místo. 
Zvítězila  slivovice  z  Bratřejova  a  druhé místo mířilo 

do Jasenné.

Obecní košt slivovice

Regionální košt slivovice
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Už  dvakrát  jsme  u  nás  v  kultur-
ním  domě mohli  shlédnout  divadel-
ní představení. Poprvé 11. února 2019 
divadelní hru "Ani za milion" v hlav-
ních  rolích  s  pražskými  herci  Mi-
chaelou Kuklovou a Lukášem Lang-
majerem,  podruhé  13.  dubna  2019 
humornou  valašskou  komedii  "Sáz-
ka o barana" v podání ochotnických 
herců z našeho okolí. V obou přípa-
dech  jsme  zaplnili  kapacitu  našeho 
Kulturní domu k prasknutí  a proda-
li přes 150 vstupenek. V tyto kultur-
ní dny jsme si pro vás připravili bo-
haté  občerstvení,  čerstvé  chlebíčky, 
koláčky atd. a poseděli do nočních či 
brzkých  ranních  hodin.  Tímto  moc 
děkujeme  všem,  kteří  byli  ochotní 
a  pomohli  nám.  Za  kulturní  komisi 
se na Vás příště bude těšit Sylva Ve-
lecká a Yvona Fišmanová.

Další akcí bude v sobotu 22. 6. 2019 
Dětský den v areálu fotbalového hřiš-
tě. Tímto všechny srdečně zveme.

Sylva Velecká a Yvona Fišmanová

Kulturní komise - Divadlo v Lutonině
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KST LUTONINA
Klub stolních tenistů Lutonina

Letošní IV. ročník  turnaje ve stol-
ním  tenisu  o  pohár  starosty  obce 
Lutonina  se  konal  v  sobotu  2.  úno-
ra. Hrály se  jen dvouhry, protože se 
přihlásil rekordní počet třiceti hráčů. 
Hráči  byli  nalosovaní  do  čtyř  sku-
pin.  Z  každé  skupiny  pak  postoupi-

li  první  čtyři  do  vyřazovacích  bojů. 
Nutno  podotknout,  že  to  byly  skvě-
lé souboje plné krásných výměn. Nej-
lepším hráčem sobotního odpoledne 
se stal Dušan Matyáštík, který vrátil 
loňskou  porážku  Alešovi  Kristeno-
vi z Chrastěšova. Třetí místo pak vy-

bojoval Radek Mika z Vizovic. Bylo 
to velmi příjemné sobotní odpoledne 
v perfektní přátelské atmosféře.     
V neděli se postavily za stoly děti. 

Účast byla hojná. Navštívili nás hrá-
či  z  okolních  vesnic  a  dokonce  i  ze 
Zlína  a  z  Veselé.  Mladší  žáci,  kte-

Starší žáci.Muži stupně vítězů.

Mladší žáci.
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Děti, hromadná fotka stolní tenis.

Finále mužů.

rých  bylo  šest,  hráli  systém  každý 
s každým, dvoukolově. Nejúspěšněj-
ší byl Zdeněk Hala, druhé místo ob-
sadila  Alexandra  Barotková  a  třetí 
místo Matyáš Buřil. Starší kategorie 
byla zastoupena šestnácti hráči. Nej-
dříve se hrálo ve dvou osmičlenných 

skupinách,  kde  se  vytvořilo  pořadí 
do vyřazovacích bojů. V těch byl ne-
úspěšnější Petr Číž, který si ve finále 
poradil po urputném boji s Tomášem 
Kristenem.  Třetí místo  si  vybojoval 
Adam  Číž.  Bylo  skvělé  pozorovat 
děti, jak si navzájem fandili a dokon-

ce  si v utkáních pomáhali  jako  roz-
hodčí.
Turnaj se opět velmi vydařil a už se 

určitě všichni těší na další.
Velký  dík  patří  všem  organizáto-

rům a dobrovolníkům turnaje.
František Pečeňa


